



Möte nr 2  
Tävlingssektionen 2019-03-07

## TÄVLINGSEKTIONEN STYRELSMÖTE

**Datum:** 2019-03-12

**Tid:** 18.30-20.30

**Plats:** Örnköldsviksorsortens ryttarklubb, konferensrum

### DAGORDNING

§ 1 ORDFÖRANDE FÖRKLARAR MÖTET ÖPPNAT

§ 2 NÄRVARO:

SARA EBBESTÅHL  
SOFIA ENDER SÖDERLIND  
HEDVIG NORDENDAHL  
HELENE AG  
ULRIKA MERIKANTO  
LINDA OLSSON  
MARIA LINDGREN  
MAGGAN ERICSSON BECH  
WILMA JOHANSSON  
HANNA ÖBERG

§ 3 MÖTET VÄLJER LINDA OLSSON TILL JUSTERARE

§ 4 MÖTET FASTSTÄLLER DAGORDNINGEN

§ 5 FÖREGÅENDE PROTOKOLL HAR LAGTS UT I GRUPPEN OCH GODKÄNTS

§ 6 EKONOMI

- 1409 NU, MEN ALLA FAKTUROR FÖR TRÄNINGSAVGIFTER ÄR INTE SKICKADE ÄN. LINDA HAR GJORT ETT UTKAST TILL EKONOMISKT ÅRSHJUL. HON HAR NÅGRA FRÅGESTÄLLNINGAR SOM HON VILL HA SVAR PÅ. (Åt 1) Vi kompletterar för att få till ett gemensamt för hela T-sek-

§ 7 RAPPORTER- GREVAR SAMT HUVUDSTYRELSE

**WE** – INGEN RAPPORT

**FÄLTTÄVLAN** – INGEN RAPPORT



Möte nr 2  
Tävlingssektionen 2019-03-07

**DRESSYR** – TRÄNINGARNA OCH DRESSYRSATSNINGEN RULLAT PÅ, ANNICA HAR DRAGIT NED PÅ EN TRÄNINGSTIMME.

**KÖRNING** – TRÄNING EN GÅNG/MÅN

TÄVLING 20/4 NÅGRA EKIPAGE TRÄNAR DRESSYR FÖR MARIA L

**HOPPNING** – VECKOTRÄNINGARNA RULLAR PÅ, DET ÄR PLANERAT ÄNNU EN LEIFTRÄNING I MARS, OCH VI FÖRSÖKER BOKA EN I APRIL. (ÅT 2 MAGGAN)

#### § 8 MÅNADSPLANERING- AKTIVITETER

MARS

LEIF HALL 23-24/3

MÖTE INFÖR JUNIHOPPNINGEN 23/3

APRIL

6/4 KOMBINERAD KLUBBDRESSYR/HOPPNING

20/4 KÖRTÄVLING

VI FÖRSÖKER BOKA LEIF HALL VECKA 15 ELLER 17

#### § 9 ÅTGÄRDSLISTA – VI BESLUTAR ATT HA ÅTGÄRDSLISTA

#### § 10 ÖVRIGA FRÅGOR

- MÖTET BESLUTAR ATT MARIA L SKA BJUDAS IN I FB-GRUPPEN
- MARIA TAR PÅ SIG ANSVAR FÖR DE ANMÄLNINGAR TILL KLUBBTÄVLINGAR SOM EJ GÅR VIA TDB, VI PROVAR OCH UTVÄRDERAR.
- Mötesdatum  
8/4 19.00  
7/5 19.00  
18/6 19.00  
12/8 19.00
- Presentation av styrelsen- sociala medier. Maria L uppdaterar hemsidan vad gäller bla styrelse, Maggan skriver ihop uppdaterade uppgifter för träningar, Sara uppdaterar våra regler. Några sidor tas bort. (ÅT 3) Vi skickar info till Ulrika som lägger ut på sociala medier. (ÅT 4)
- Grenledare. Helene gör ett utkast till förfrågan om det finns intressenter för grenledare som hon lägger ut i gruppen för godkännande. (ÅT 5)
- Utser ansvarig för sociala medier (Ulrika Merikanto) och hemsida (Hanna Öberg)



Möte nr 2  
Tävlingssektionen 2019-03-07

- Prisrosetter. Helene vill veta hur mycket det budgeterats för priser och rosetter till våra tävlingar. Vi har lagt 30000:- i vår budget- Helene vill att alla tävlingsledare meddelar hur många rosetter som ska köpas, så att det kan beställas tillsammans. (ÅT 6)
- Till nästa möte ska vi ta foton på styrelsen till hemsidan tillsammans med en liten presentation. Alla skriver en egen presentation tills nästa möte.(ÅT 7) Vi skickar en valfri bild till Ulrika för våra sociala medier.
- Den begränsade möjligheten till uppställning är ett problem för våra tränande besökande ekipage. Vi måste försöka hitta lösningar kortsiktiga men framför allt långsiktiga.
- Årshjul - till nästa möte (ÅT 8)
- Arbetsbeskrivning, styrelse - till nästa möte (ÅT 9)
- Uteboxar - till nästa möte

§ 11 NÄSTA MÖTE 8/4 19.00

§ 12 MÖTETS AVSLUTANDE